
Sprawozdanie 
z okresu międzysesyjnego od 7 czerwca do 28 września 2017 r. 

 
 Na sesji w dniu 6 czerwca 2017 r. podjęto siedem uchwał, wszystkie zostały wdrożone do realizacji. 
  
 W międzyczasie odbyły się dwie sesje nadzwyczajne, 5 lipca i 14 sierpnia, zwołane na wniosek Wójta, 
  
 Na sesji 5 lipca podjęto dwie uchwały: uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2017-2026 i uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Janowiec Kościelny na 2017 rok, 
a dotyczyły zabezpieczenia środków na udzielenie pożyczek dla Stowarzyszeń z terenu naszej Gminy, które 
realizują na terenie Gminy projekty, zakwalifikowane do pomocy finansowej z Lokalnej Grupy Działania. 
  
Dnia 14 sierpnia podjęto cztery uchwały, które dotyczyły: 

– pierwsza uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Janowiec 
Kościelny na lata 2017-2026, 

– druga uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2017 rok. 
Zmiany dotyczyły m.in. przyjęcia darowizny na rzecz Gminy od osoby fizycznej – rodaka naszej Gminy, 
zabezpieczenia środków finansowych na zadania na drogach gminnych: Krajewo-Kawęczyno – Szczepkowo-
Skrody i Miecznikowo-Cygany – Jabłonowo-Dyby, a także na wybudowanie dwóch kominków w świetlicach w 
Bielawach i Nowej Wsi Dmochy. 
 Trzecia uchwała dotyczyła udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Nidzickiemu na zadanie 
realizowane wspólnie z Gminą na drodze Janowiec Kościelny Etap II – Safronka. 
 Natomiast czwarta uchwała dotyczyła wyrażenia zgody na zawarcie umowy-porozumienia Gminy 
Janowiec Kościelny z Ochotniczą Strażą Pożarną w Janowcu Kościelnym, a dotyczącą zakupu nowego 
samochodu ratowniczo-gaśniczego. 
 Wszystkie uchwały zostały wdrożone do realizacji. 
 
 W okresie sprawozdawczym wydałam 30 zarządzeń które dotyczyły m.in. : 

• powołania Komisji Przetargowej do oceny spełniania przez wykonawców warunków udziału w postępowaniu 
o udzielenie zamówienia publicznego oraz badania i oceny ofert 

• zmian w budżecie Gminy Janowiec Kościelny na 2017 r., 

• trybu i zasad przyznawania nagrody Wójta Gminy Janowiec Kościelny dla wyróżniających się uczniów, 

• ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do dzierżawy, 

• zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-2026, 

• powołania Komisji Konkursowej, 

• regulaminu udzielania pożyczek dla organizacji pozarządowych z terenu Gminy Janowiec Kościelny, 

• powołania przedstawicieli Gminy Janowiec Kościelny do prac w komisji odbiorowej zadania, pn. Modernizacja 
dróg gminnych gruntowych, 

• wprowadzenia zmian do zasad gospodarki finansowej w Urzędzie Gminy Janowiec Kościelny, 

• informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Janowiec Kościelny za pierwsze półrocze 2017 roku, 

• informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Janowiec Kościelny, 

• informacji o przebiegu wykonania planu finansowego Samorządowego Ośrodka Kultury w Janowcu 
Kościelnym za pierwsze półrocze 2017 roku, 

• sposobu przeprowadzenia konsultacji z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów 
aktów prawa miejscowego Gminy Janowiec Kościelny w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 
organizacji, 

• założeń i materiałów planistycznych do projektu budżetu Gminy Janowiec Kościelny na 2018 rok oraz 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2026 oraz terminów ich opracowania przez jednostki 
organizacyjne, 

• wprowadzenia zmian do instrukcji inwentaryzacyjnej w Urzędzie Gminy i Gminie Janowiec Kościelny, 

• przeprowadzenia inwentaryzacji w drodze spisu z natury w Urzędzie Gminy Janowiec Kościelny na dzień 31 
grudnia 2017 r., 

• zbycia środka trwałego samochodu specjalnego pożarowego FSC Starachowice typ Star 266H oraz 
samochodu specjalnego pożarowego Jelcz 005 typ Star P244L stanowiących własność Gminy Janowiec 
Kościelny. 

• powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora szkoły wicedyrektorowi gminnej jednostki organizacyjnej. 
 
Należy podkreślić, że okres objęty sprawozdaniem to w szczególności czas urlopów pracowniczych. Jednak 
wszystkie zadania były na bieżąco realizowane. Wśród najważniejszych wydarzeń należy wspomnieć: 
 



– 8 czerwca została podpisana umowa na opracowanie i przygotowanie dokumentacji prawno-historycznej w 
oparciu o źródła normatywne, archiwalne i drukowane, literaturę fachową i lokalną tradycję dla herbu, flagi i 
pieczęci herbowych Gminy, Wójta i Rady. Termin realizacji zadania jest określony na 30 września dla dzieła w 
postaci opracowania symboli, jako pierwszy, a drugim terminem jest dzień wydania pozytywnej opinii przez 
Komisję Heraldyczną. Pierwszy termin aneksem przesunięto na 30 października. 
 

– 20 czerwca została podpisana umowa dotacji na dofinansowanie zadania pn. "EKO-PRZYGODA – warsztaty 
ekologiczne na terenie Gminy Janowiec Kościelny". Dotację przekazał Wojewódzki Fundusz Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie, w kwocie 5 tyś. zł. Koszt zadania 6250 zł. W ramach tego 
zadania w pięciu sołectwach: Napierki, Jabłonowo, Szczepkowo-Zalesie, Smolany i Zaborowo 
przeprowadzono warsztaty ekologiczne, a w ramach nich w okresie wakacji była możliwość uatrakcyjnienia 
czasu wolnego od zajęć dla dzieci i młodzieży. I tak, sołectwo Zaborowo zorganizowało warsztaty wyjazdowe 
dla dzieci w wieku od 3 do 16 lat. W sołectwach pozostałych zorganizowano warsztaty, w trakcie których 
najmłodsi mieszkańcy mogli sprawdzić i rozwinąć wiedzę ekologiczną poprzez zabawy i konkursy. We 
wszystkich sołectwach zarówno wyjazd, jak i zabawa, służyły rozbudzeniu potrzeby kontaktu z przyrodą, 
wyrobieniu szacunku do przyrody i jej piękna, a także troski o wygląd estetyczny placów zabaw i świetlic 
wiejskich. Sprzątano więc tereny, sadzono roślinność, uczono się segregacji odpadów. Była integracja, ale też 
poprzez najmłodszych mieszkańców gminy zaszczepiano proekologiczną postawę wśród dorosłych. 
 

– 21 czerwca rozstrzygnięto przetarg nieograniczony dla zadania "Przebudowa drogi gminnej w miejscowości 
Napierki wraz z odwodnieniem", które będzie realizowało Konsorcjum składające się z Zakładu 
Hydraulicznego INSMONT SC w Mławie i Przedsiębiorstwa Robót Drogowo-Inżynieryjnych SA w Mławie, za 
kwotę 1.199.789,13 zł. 
 

– 23 czerwca uczestniczyłam w uroczystym zakończeniu roku szkolnego w naszych szkołach. 
 

– 23 czerwca otwarto kolejny odcinek drogi ekspresowej S7 Nidzica - Napierki. Jest to odcinek niemal 23 km 
długości, 4 węzły drogowe, a do tego mosty, wiadukty i przejścia dla zwierząt. Wartość zadania to prawie 630 
mln zł, w tym ponad 296 mln zł dofinansowanie z funduszy unijnych. Jest to droga ekspresowa łącząca 
Gdańsk, Warszawę i Kraków, która biegnie przez naszą Gminę. 
 

– 24 czerwca odbyło się już 17-te Seminarium Historyczne, poświęcone w tym roku bohaterom narodowym -  
Marszałkowi Józefowi Piłsudskiemu oraz Tadeuszowi Kościuszce, a także Dynastii Piastów. 
W seminarium jak corocznie udział wzięli wybitni znawcy historii, ale także miłośnicy historii, którym bliska jest 
Ziemia Poboża, a także własna tożsamość i tradycje. W tym roku swoją obecnością zaszczycił nas Poseł 
Andrzej Maciejewski, który był pod wrażeniem, że w tak małej Gminie odbywają się bardzo wartościowe 
spotkania, z licznym udziałem osób spoza Gminy, dla których ważna jest historia naszej Ojczyzny, ale też 
historia Poboża. 
Należy podkreślić, że w spotkaniu w tym roku udział wziął syn jednego z kierowników szkoły, który przedstawił 
genezę szkół w Smolanach i Szczepkowie Borowym i krótki film na temat odnalezionego po 50-u latach, 
ukrytego na strychu sztandaru szkoły. 
Seminarium w tym roku odbyło się w Domu Weselnym w miejscowości Waśniewo-Gwoździe, którego 
właścicielem jest Pan Sławomir Wojda. 
Każde seminarium to największa i wciąż niewyczerpana skarbnica wiedzy. Seminarium jest kontynuacją 
obchodów Święta Jana, w ramach którego następnego dnia został zorganizowany szósty Festiwal Piosenki 
Religijnej. Z każdym rokiem poszerza się zasięg Festiwalu, który na stałe wpisał się w kalendarz wydarzeń 
kulturalnych regionu. Zwiększa się też poziom wokalno-artystyczny uczestników. W tym roku wystąpiło 12 
uczestników w kategorii indywidualnej i 6 zespołów. Festiwal służy prezentacji zdolności i umiejętności 
artystycznych, ale też szeroko pojętej promocji Gminy i Parafii, które są organizatorami tej uroczystości. 
 

– 29 czerwca przez część gminy przeszła wichura, która wywróciła kilka drzew przy drogach oraz częściowo 
zerwała pokrycie dachowe na świetlicy w Zaborowie. Koszt naprawy dachu to kwota 4 tyś. zł. Ucierpiały też 
świetlica w Janowcu Kościelnym, Bielawach, budynek Urzędu Gminy i Ośrodka Zdrowia oraz szkoły w 
Janowcu Kościelnym. 
 

– 30 czerwca został podpisany protokół uzgodnień z Przedsiębiorstwem Komunikacji Samochodowej w Mławie 
SA, dzięki któremu w nowym roku szkolnym są dowożeni uczniowie do naszych szkół. Z usług przewoźnika 
mogą też korzystać oprócz uczniów, osoby dorosłe. Gmina płaci za każdego ucznia 53,81 zł brutto, tj. wartość 
biletu miesięcznego. Dla uczniów zatrudnieni są opiekunowie, celem zapewnienia bezpieczeństwa w czasie 
transportu. 
 

– 30 czerwca wpłynęła informacja z Ministerstwa Sportu i Turystyki, iż Ludowy Klub Sportowy Orzeł otrzymał 



pomoc finansową 10 tys. zł w ramach Programu "KLUB", w tym 6 tys. zł na wynagrodzenia dla trzech 
szkoleniowców i 4 tys. zł na zakup sprzętu sportowego. 
 

– 30 czerwca do budżetu Gminy wpłynęła kwota 70.480 zł z tytułu nadpłaty VAT za 2012 rok. Był to podatek, 
który naliczono Gminie z tytułu otrzymanego odszkodowania za przejęte drogi gminne pod budowę S-7. 
Okazało się, że podatek wrócił do kasy gminnej. 
 

– 2 lipca uczestniczyłam wraz z Przewodniczącym Rady Gminy w XI Powiatowej Wystawie Hodowlanych Koni 
Zimnokrwistych w Janowie. 
 

– 13 lipca wraz z Sekretarzem Gminy i Kierownikiem GOPS uczestniczyłam w spotkaniu roboczym z udziałem 
Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego, w trakcie którego spotkali się przedstawiciele Gmin, które 
mają największy problem z pozyskiwaniem środków finansowych na projekty służące integracji, wykluczeniu 
społecznemu i aktywizacji bezrobotnych. Wszyscy mamy ten sam problem, tj. brak uczestników w 
poszczególnych projektach i brak środków finansowych na zapewnienie udziału własnego. Wszyscy, podobnie 
jak Gmina Janowiec Kościelny skupiają się na projektach inwestycyjnych, które są priorytetami w gminach, 
aby zapewnić dobry stan dróg, wodociągi, kanalizację itp. 
 

– 14 lipca otrzymaliśmy informację, że uchwałą Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego, Gmina 
Janowiec Kościelny otrzymała dotację celową na dofinansowanie zadań z zakresu ochrony przeciwpożarowej, 
w wysokości 50 tys zł. na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego. Wśród sześciu gmin w województwie, 
znalazła się nasza jednostka. Wszystkie otrzymały dotację w wysokości 50 tys. zł. 
Na zakup samochodu dofinansowanie otrzymała też Ochotnicza Straż Pożarna w Janowcu Kościelnym, w 
wysokości 280 tys. zł. z Komendy Głównej PSP w Warszawie. Obydwie dotacje są pozyskane wynikiem 
samorządu gminnego, Komendy Wojewódzkiej i Komendy Powiatowej PSP. Gmina na zakup samochodu 
zaciągnęła pożyczkę w kwocie 400 tys. zł. 
W wyniku dwóch negatywnych postępowań i trzeciego pozytywnego przetargu nieograniczonego wybrano 
firmę, która dostarczy nam samochód za kwotę 779.820,00 zł brutto. Będzie to samochód marki MAN z firmy 
Moto-Truck Leszek Chmiel z Kielc. 
Również druhowie z OSP w Szczepkowie Borowym wraz z Komendantem Gminnym OSP i pracownikiem 
Referatu Gospodarki Terenowej dokonali oględzin i wstępnego wyboru samochodu dla własnej jednostki. Jest 
to samochód Renault, wartości 55 tys. zł. W rozliczeniu tej kwoty ma być 40 tys. zł z darowizny i przekazany 
samochód z OSP w Janowcu Kościelnym, stanowiący równowartość 15 tys. zł. 
 

– 14 lipca uczestniczyłam w posiedzeniu Zarządu Oddziału Powiatowego Związku OSP, w trakcie którego 
omówiono nowe zasady dofinansowania zakupu sprzętu gaśniczo-pożarniczego i podsumowano półroczną 
realizację zadań. 
 

– Od 17 do 30 lipca 2017 roku przebywałam na urlopie wypoczynkowym. Na dzień dzisiejszy nie mam zaległego 
urlopu, do wykorzystania na bieżąco za rok 2017 pozostało mi14 dni. 
 

– W lipcu zostały wbudowane dwa nowe przepusty w sołectwie Krusze. Wartość zadania to 8610,00 zł. 
 

– 1 sierpnia wpłynęła informacja o przekazaniu na konto gminy kwoty 4095,57 zł, tytułem odszkodowania 
zniszczonego mienia, tj. świetlicy wiejskiej w Zaborowie. W czasie wichury został zerwany częściowo dach, 
co spowodowało zalanie pomieszczeń wewnątrz budynku. W ramach tych środków została usunięta awaria. 
 

– W okresie sprawozdawczym zainstalowane zostały 2 solarne lampy uliczne w miejscowościach Krajewo Małe 
i Krajewo Wielkie, które oświetlają dwa najbardziej niebezpieczne zakręty. Koszt zadania 14.154,84 zł brutto. 
Dodatkowo uruchomiono też niefunkcjonującą od lat lampę uliczną w pobliżu byłej szkoły w Nowej Wsi-
Dmochy, aby zapewnić bezpieczeństwo pieszym. Koszt naprawy 1000,00 zł. 
Również w miejscowości Powierz zmodernizowano oświetlenie uliczne, gdzie w miejsce ośmiu opraw o mocy 
250W zainstalowano energooszczędne oprawy LED o mocy 30W. Koszt zadania 5567,45 zł brutto. 
Na podstawie wcześniej przeprowadzonych wymian tego rodzaju, możemy zapewnić o znaczących 
oszczędnościach z tytułu opłaty za zużycie energii elektrycznej. 
 

– W okresie objętym sprawozdaniem został przeprowadzony remont mieszkania w budynku byłej szkoły w 
Napierkach. Powstało bardzo ładne mieszkanie, w którym odnowiono ściany, sufity, pomieszczenie sanitarne, 
podłogę i wymieniono instalację elektryczną oraz stolarkę drzwiową. Koszt remontu 15 tys zł brutto. 
Rodzina, dla której mieszkanie przygotowano, zrezygnowała z jego najmu, zatem w chwili obecnej będzie 
stanowiło zasób komunalny, z zamiarem przekwalifikowania na mieszkanie chronione. 
 



– Przystąpiliśmy do realizacji miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu w Janowcu 
Kościelnym. Nastąpił geodezyjny podział gruntów, w wyniku którego powstało 19 działek budowlanych pod 
budownictwo mieszkaniowe i działka inwestycyjna przy Orliku. 
Osoby zainteresowane nabyciem, zachęcamy do zgłoszenia tego zamiaru, co pozwoli nam na przygotowanie 
wyceny i wdrożenie procedury sprzedaży. 
 

– 1 września została podpisana umowa na wykonanie zadania pn. „Modernizacja drogi gminnej na odcinku 
Krajewo-Kawęczyno – Szczepkowo-Skrody”. Wykonawcą jest Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-
Inżynieryjnych PRDI SA w Mławie, za kwotę 376.500,25 zł brutto (odcinek o dł. prawie 1 km) W chwili obecnej 
dobiega końca pierwszy etap wartości 340 tys. zł. Pozostały odcinek długości 110m zostanie zrealizowany, o 
ile nastąpi uporządkowanie stanu prawnego. Obecnie odcinek ten musiałby być zrealizowany częściowo na 
gruntach prywatnych. Gmina na to zadanie pozyskała dofinansowanie w kwocie 90 tys. zł od Zarządu 
Województwa. Mamy informację, że nastąpiło podpisanie u notariusza umów przedwstępnych między 
właścicielami gruntów prywatnych, zatem wszystko wskazuje, że zadanie zostanie wykonane w całości. 
 

– 3 września jak corocznie świętowaliśmy w naszej Gminie Gminne święto Pieczonego Ziemniaka – Święto 
Plonów 2017, czyli nasze Janowieckie Dożynki. Przebieg tej uroczystości i liczne zdjęcia są na stronie naszej 
Gminy, zatem ja tylko skupię się na podziękowaniach. Serdeczne słowa podziękowania kieruję do Państwa 
Sołtysów, Radnych i Mieszkańców dziesięciu sołectw, które zaangażowały się w przygotowanie wieńców 
dożynkowych, stoisk oraz prezentacji do turnieju sołectw, a są to sołectwa: Bielawy, Borowe, Janowiec 
Kościelny, Kuce, Napierki, Nowa Wieś-Dmochy, Połcie Młode, Połcie Stare, Pokrzywnica Wielka i Smolany. 
Dziękuję serdecznie Sponsorom tegorocznych uroczystości, Starostom Dożynek, którymi w tym roku byli: Pani 
Monika Szypulska z Szczepkowo Borowe i Pan Andrzej Szczepkowski z Szczepkowo-Skrody. Szczególne 
słowa podziękowania kieruję też do Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Wsi w Szczepkowie Borowym i 
„Trójmieście”, które pozyskało dofinansowanie na ten cel i do Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej, która 
sfinansowała Piknik Drobiowy, zapewniając bezpłatną degustację potraw z drobiu dla uczestników Święta. 
Corocznie w organizację Święta włączają się wszystkie jednostki samorządowe i wiele instytucji, stowarzyszeń 
oraz Mieszkańców. Tak też było w tym roku. Za każdą pomoc, zarówno finansową , jak i organizacyjną 
serdecznie dziękuję. 
Dziękuję też za to ogromne wsparcie modlitewne dla Ks. Proboszcza naszej Parafii – Ks. Kanonika Jacka 
Lubińskiego, za dar uroczystej Mszy Świętej w intencji Rolników, Ich Rodzin i Tych, którzy z nimi współpracują 
i wspierają w rolniczym trudzie. 
 

– 14 września złożyliśmy wniosek o dofinansowanie zadania pn. Remont drogi gminnej Janowiec Kościelny – 
Janowiec-Jastrząbki, w ramach Programu Rozwoju Gminnej i Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 
2016-2017. Wartość kosztorysowa zadania – 289.665,00 zł. Wniosek został złożony do Warmińsko-
Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego. 
 

– 14 września uczestniczyłam w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nidzickiego, w trakcie którego 
służby powiatu przedłożyły sprawozdania ze swojej półrocznej działalności. Oceny dla Gminy Janowiec 
Kościelny były pozytywne z wyjątkiem Komendy Powiatowej PSP, która zwróciła uwagę na fakt, że u nas 
wystąpiła największa liczba zdarzeń, do których nie wyjechały jednostki OSP z terenu Gminy. Należy 
podkreślić, że przyczyną zazwyczaj były awarie pojazdów ratowniczo-gaśniczych. Mamy nadzieję, że zakup 
samochodów poprawi tę ocenę. W trakcie posiedzenia zgłosiłam wniosek  dot. Prawidłowego oznakowania 
zjazdu z S7 do Janowca Kościelnego. Temat prowadzi Powiat od 29 czerwca z GDDKiA, licząc na pozytywne 
załatwienie. 
 

– W dniach 19 i 20 września w trakcie posiedzeń stałych Komisji Rady Gminy dokonano rozstrzygnięcia 
konkursu „Szlachcic Poboża oczami ucznia”. Wpłynęło pięć prac ze Szkoły Podstawowej w Waśniewie-
Grabowie, wykonanych przez uczniów VI klasy. Największą liczbę punktów uzyskała praca Weroniki 
Podowskiej, która zgodnie z regulaminem otrzyma nagrodę rzeczową wartości 150 zł. Pozostałe prace 
zostaną również nagrodzone wyróżnieniem wartości 50 zł. Nagrody zostaną uroczyście wręczone z okazji 
Święta Szkoły. Serdecznie dziękuję za pozytywną odpowiedź na nasze ogłoszenie i udział w konkursie. 
 

– W okresie sprawozdawczym został też rozstrzygnięty przetarg na realizację zadania pt. Modernizacja drogi 
gminnej na odcinku Miecznikowo-Cygany – Jabłonowo-Dyby. Wpłynęły trzy oferty, wykonawcą będzie 
Przedsiębiorstwo Robót Drogowo-Inżynieryjnych PRDI SA z Mławy za kwotę 90 tyś. zł. Zadanie zostanie 
wykonane w najbliższym czasie, tj. do 15 października. 
 

– Dnia 22 września została podpisana umowa z Firmą IMAK ze Skierniewic na usunięcie wyrobów 
zawierających azbest z nieruchomości, które zadeklarowały udział w tym zadaniu. Koszt zadania 13.251,31 zł 
brutto, na które Gmina pozyskała dofinansowanie z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 



Gospodarki Wodnej, w kwocie do 50% wartości zadania. Różnicę pokryją właściciele wyrobów zawierających 
azbest. 
 

– W okresie sprawozdawczym szczególnie w czasie wakacji, Samorządowy Ośrodek Kultury zorganizował wiele 
zajęć, mających na celu zapewnienie dobrego wypoczynku dla dzieci i młodzieży. Były zajęcia w bibliotece, 
na Orliku, stadionie Gminnym oraz w sołectwach w ramach programu Wesołe Wioski. W szczególności były 
to zajęcia sportowe, taneczne, ale także wycieczki turystyczne, wyjazdy na basen, do kina. Bardzo dziękujemy 
Państwu Sołtysom, Radnym i Mieszkańcom, którzy wspierali organizację spotkań we wsiach. 
Należy podkreślić, że w okresie objętym sprawozdaniem Ośrodek Kultury otrzymał dofinansowanie w ramach 
dwóch projektów: 
1) „Kraszewski. Komputery dla bibliotek 2017”, na zakup 7 komputerów z akcesoriami, a także drukarki 
laserowej, reuter Wi-Fi, laptopa i wideoprojektora, wartość projektu 28.000,00 zł, w tym dofinansowanie 
24.322,00 zł, 
2) Program niepodległa.pl pt. „Janowiec Kościelny pełen radości, bo mamy 100 lat niepodległości” , na który 
otrzyma dofinansowanie 23.103,00 zł. Celem Projektu jest stworzenie warunków do kształtowania 
pozytywnych postaw, przypomnienie idei patriotyzmu narodowego i lokalnego, wychowania młodego 
pokolenia w jego duchu. Będą zajęcia edukacyjne, wychowawcze, patriotyczne i społeczno-kulturalne, służące 
integracji środowiska lokalnego, integracji i komunikacji międzyludzkiej. 
 

– 26 września uczestniczyłam w pasowaniu uczniów klasy I w Szkole Podstawowej w Waśniewie-Grabowie. 
 

– Z dniem 30 września przestaje pełnić funkcję Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II  - Pani 
Marianna Zakrzewska. Zgodnie z ustawą o ograniczeniu prowadzenia działalności gospodarczej przez osoby 
pełniące funkcje publiczne, dyrektor szkoły nie może prowadzić działalności gospodarczej. W przypadku Pani 
Dyrektor nie było możliwości zrezygnowania z prowadzonej działalności, zatem nie może Ona nadal pełnić tej 
funkcji, co potwierdził Warmińsko-Mazurski Kurator Oświaty w piśmie z dnia 29 września br. 
W związku z powyższym na mocy ustawy Prawo oświatowe zostanie ogłoszony konkurs na wybór dyrektora 
szkoły, a do czasu jego rozstrzygnięcia obowiązki z mocy ustawy przejmuje Wicedyrektor Szkoły. W tej sprawie 
zostało wydane stosowne zarządzenie w dniu 27.09.2017 r. i nastąpiło protokolarne przejęcie dokumentacji i 
majątku Szkoły od Pani Dyrektor. 
W imieniu własnym i nas tu zebranych serdecznie dziękuję Pani Dyrektor za wieloletnią współpracę, którą jako 
przedstawiciel organu prowadzącego oceniam pozytywnie. Z przepisami nie mamy możliwości dyskutowania, 
jesteśmy zobowiązani do ich przestrzegania, stąd zmiana na stanowisku dyrektora. Dziękuję jeszcze raz za 
współpracę, za troskę Pani  Dyrektor o szkołę, uczniów i pracowników oraz osobiste zaangażowanie w 
realizację powierzonych zadań. Osobiście żałuję, że tracimy dobrego kierownika jednostki szczególnie, że 
następuje to w trakcie roku szkolnego. Pani Dyrektor dokonała wyboru, że nadal będzie prowadzić działalność 
gospodarczą, a organ prowadzący musi tę decyzję uszanować i postąpić zgodnie z ustawą, czyli odwołać z 
funkcji dyrektora szkoły. Pani Marianna pozostaje nauczycielem w tej placówce, zatem mamy nadzieję, że 
nadal będzie włączać się w sprawy szkoły oraz Gminy, a także będzie wspierać swoim doświadczeniem nowo 
wybranego dyrektora. 
 

– Szanowni Państwo, otrzymaliśmy odpowiedź Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy na wnioski, 
które zostały do nas zgłoszone. Odpowiedź w załączeniu. 
 

1. Poprawa stanu technicznego drogi powiatowej na odcinku Powierż-Safronka. 
Odp: Pracownicy Powiatowego Zarządu Dróg w Nidzicy na bieżąco monitorują stan techniczny dróg o 
nawierzchniach nieutwardzonych. W przypadku gdy nawierzchnia dróg jest w znacznym stopniu uszkodzona, 
a warunki atmosferyczne są korzystne (sucha nawierzchnia) prowadzone są prace mające na celu ich 
wyrównanie. 
 

2. Wykopanie rowu w pasie drogowym drogi powiatowej w miejscowości Nowa Wieś Wielka na wysokości posesji 
nr 50A. 
Odp: Po przeprowadzonej wizji w terenie informujemy, iż przychylamy się do wniosku. Rów drogowy na 
wysokości posesji nr 50A w m. Nowa Wieś Wielka zostanie wykonany do dnia 30 października 2017 r. Termin 
podyktowany jest nałożeniem się dużej ilości innych pilnych prac wykonywanych przez pracowników obwodu 
drogowego przy PZD Nidzica. 
 

3. Uprzątnięcie gałęzi po usuniętych topolach w pasach drogowych dróg powiatowych, przebiegających przez 
teren Gminy Janowiec Kościelny. 
Odp: Gałęzie zostaną uprzątnięte do dnia 13 października 2017 r. 
 

4. Nawiezienie tłucznia na drogę powiatową w miejscowości Górowo-Trząski. 
Odp: Po przeprowadzeniu wizji w terenie informujemy, iż przychylamy się do wniosku. Materiał kamienny na 



najbardziej uszkodzone odcinki drogi powiatowej w Górowie-Trząski zostanie zawieziony do dnia 30 
października 2017 r. Termin podyktowany jest nałożeniem się dużej ilości innych pilnych prac wykonywanych 
przez pracowników obwodu drogowego przy PZD Nidzica. 
 

5. Ustawienie drogowskazu ułatwiającego dojazd do miejscowości Szczepkowo-Kukiełki. W obecnym stanie 
rzeczy dojazd karetek pogotowia ratunkowego jest w dużym stopniu utrudniony. Wyżej wymieniony znak 
drogowy należy ustawić w Szczepkowie-Sołdany oraz w pasie drogowym drogi powiatowej na odcinku 
Szczepkowo-Sołdany – Zaborowo. 
Odp: Powiatowy Zarząd Dróg w Nidzicy nie oznakowuje znakami E-4 dojazdów do osad, jaką jest wskazana 
w piśmie m. Szczepkowo-Kukiełki. Podyktowane jest to małymi środkami finansowymi na zakup znaków 
drogowych. 
 

6. Podjęcie działań celem ustawienia oznakowania dla zjazdu z drogi S-7, na wysokości Kanigowa w kierunku 
Janowca Kościelnego. Brak drogowskazu z nazwą „Janowiec Kościelny” powoduje, iż podróżni dojeżdżają do 
Powierża i tam dopiero kierowani są do Janowca Kościelnego przez Wiłunie i Safronkę. Podróżni są oburzeni, 
iż zjeżdżają z drogi krajowej w drogę żwirową o bardzo złym stanie technicznym. 
Odp: Po otwarciu w dniu 23 czerwca 2017 r. nowo wybudowanego odcinka drogi S-7 na odc. Załuski – Napierki 
pojawiły się zastrzeżenia co do oznakowania dojazdu do m. Janowiec Kościelny. Z dniem 29 czerwca 
Powiatowy Zarząd Dróg w Nidzicy wystąpił z oficjalnym pismem w przedmiotowej sprawie. Do dnia 
dzisiejszego nie otrzymaliśmy z GDDKiA wiążącej odpowiedzi co do oznakowania wskazującego kierunek do 
m. Janowiec Kościelny z węzłów Nidzica Południe oraz Powierż. Informujemy także, iż podjęliśmy działania 
mające na celu wprowadzenie zmian w oznakowaniu na węźle Powierz, a mianowicie wskazanie kierunku 
tranzytowego do m. Janowiec Kościelny poprzez przekierowanie pojazdów ciężarowych przez drogę 
wojewódzką bez nazwy do zjazdu na drogę powiatową nr 1560N w kierunku m. Janowiec Kościelny. 
Sporządzone zostały projekty organizacji ruchu na drodze wojewódzkiej bez nazwy oraz na węźle Powierż 
(ciąg drogi krajowej) wprowadzające zmiany w organizacji ruchu. Projekty zostały zatwierdzone przez GDDKiA 
w Olsztynie oraz Zarząd Dróg Wojewódzkich w Olsztynie. Na dzień dzisiejszy zamówione zostały znaki 
drogowe. Po dostarczeniu znaków przez wykonawcę znaków drogowych nowe oznakowanie na węźle 
Powierz zostanie wprowadzone. Co do oznakowania na węźle Nidzica Południe, na dzień dzisiejszy ze 
względu na pojawiające się wnioski na Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nidzickiego, dotyczące 
braku oznakowania  do m. Janowiec Kościelny na węźle Nidzica Południe, Komisja Bezpieczeństwa i 
Porządku Powiatu Nidzickiego przygotowuje kolejne pismo do GDDKiA w Olsztynie w przedmiotowej sprawie. 
 

7. Ustawienie lustra drogowego w m. Zaborowo na zjeździe na drogę wewnętrzną z drogi powiatowej  nr 1564N 
Bukowiec Wielki – Zaborowo. 
Odp: Powiatowy Zarząd Dróg informuje, iż po przeprowadzeniu wizji w terenie stwierdza, że wyjazd na drogę 
powiatową nr 1564N z w/w drogi wewnętrznej jest w znacznym stopniu ograniczony istniejącymi ogrodzeniami 
posesji przyległych do drogi co stwarza niebezpieczeństwo dla użytkowników drogi publicznej. W związku z 
powyższym Powiatowy Zarząd Dróg  w Nidzicy przychyla się do wniosku. Lustro drogowe zostanie ustawione 
w terminie do 22. 07. 2017 r. 
 
- W okresie sprawozdawczym odbyło się też spotkanie 11 lipca, w Safronce na nowo budowanej drodze, z 
udziałem Starosty Nidzickiego, Dyrektora PZD i nas przedstawicieli Gminy, celem przekonania inwestora, iż 
łuk w kierunku Powierża jest zbyt wąski, szczególnie dla sprzętu rolniczego, jak również dla innych ciężkich 
pojazdów. Udało się doprowadzić do pewnych zmian, które poprawią bezpieczeństwo, ale w naszej ocenie 
powinno być jeszcze szerzej, wówczas na pewno pojazdy nie niszczyłyby krawężników i nie jeździły po 
chodnikach. 
 

Wójt 
Bożena Grochala 


